
 
 
 

 

Svar på fråga från Ann Lewerentz (M) angående användande 
av reflexvästar på kommunens förskolor  
 

Ann Lewerentz (M) har ställt en fråga om användande av reflexvästar på kommunens förskolor, för 

besvarande på kommunfullmäktige den 16 december 2024. Följande är mitt svar: 

 

Den dödliga lekplatsolyckan på en förskola i Umeå skakar om. Norrtälje kommun har till följd av 

detta och i samråd med rektorerna på våra förskolor beslutat att endast använda reflexvästar på 

promenader vid trafikerad miljö. Reflexvästar kommer tills vi vet mer alltså inte användas under 

lek. Detta gäller alla reflexvästar, det vill säga även reflexvästar med kardborreband. 

 

Samtliga vårdshavare med barn på de kommunala skolorna har också uppmanats att undvika 

luvtröjor, lösa halsdukar eller snoddar på barnens kläder eftersom det kan öka risken att barnen 

fastnar i något under lek. Om barnen har hjälmar på förskolan ska de också vara utrustade med 

”grönt spänne” som släpper vid belastning om barnet fastnar med huvudet. 

 

Den medialt uppmärksamme har också kunnat läsa om detta i Norrtelje tidning, 

https://www.norrteljetidning.se/artikel/norrtalje-kommun-stoppar-reflexvast-efter-pojkes-dod/. 

 

Olyckan i Umeå är en oerhört tragisk händelse och en påminnelse om vikten av att kontinuerligt se 

över säkerhetsrutinerna på våra förskolor. 

 

Robert Beronius (L), ordförande i Barn- och skolnämnden 
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